
 
 

BRM.0012.9.2.2020 

 

Protokół  Nr  16/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

 odbytego w dniu  17 lutego 2020 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia przy al. Ratuszowa 36 
 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Czas z trwania posiedzenia  8.45 – 9.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Kultury, 

2. Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury i Promocji w Wydziale 

Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej: 

3. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich.  

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1 i 2  do 

protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

 

Ad 2. Przyjęcie porządek dziennego posiedzenia. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem dziennego porządku obrad? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 13, 14 i 15 Komisji Oświaty i Kultury. 
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4. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2019 r. 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2019 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 13, 14 i 15 Komisji Oświaty i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 13 z 9 grudnia 2019 r.? 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 14 z 18 grudnia 2019 r.? 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 15 z 20 stycznia 2020 r.? 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2019 r. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty i Kultury za 2019 rok, które 

stanowi załącznik nr 3  do protokołu.  

Nie ma  uwag  do przedstawionego sprawozdania. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego sprawozdania? 

 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 

Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, 

zm.), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 4/2020 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z pracy Komisji Oświaty i Kultury za 2019 r. 

 

Ad 5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2019 r. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła sprawozdanie  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 

2019 r., które stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Pytań do sprawozdanie nie było. Przechodzimy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego sprawozdania? 
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głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 

Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, 

zm.), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 5/2020 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2019 r.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

„Gminnego programu opieki nad zabytkami” dla Miasta Inowrocławia na lata 

2017-2021, który stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy ktoś z członków Komisji chciałby zabrać głos? Nie widzę chętnych. Ale ja 

pozwolę sobie powiedzieć kilka słów. Trudno dyskutować nad czymś co się 

zrobiło. Ja powiem tylko, że projekt uchwały jest bardzo przejrzysty, bardzo 

dobrze przygotowany, dziękuję za to. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały?  
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 

Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, 

zm.), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 6/2020 w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Gminnego programu opieki nad zabytkami” dla Miasta Inowrocławia 

na lata 2017-2021. 
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury i Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Przedstawiła uzupełniający materiał dotyczący zapoznania z planem pracy 

Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu na 2020 r. – załącznik nr 6  do 

protokołu. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy ktoś z członków Komisji chciałby zabrać głos? Nie widzę chętnych. Dziękuję 

za przedstawienie dodatkowych informacji dotyczących tego materiału. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionej informacji?  
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głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 

Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, 

zm.), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 7/2020 w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania  dodatkowych  informacji dotyczących planu pracy 

Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu na 2020 r. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania niektórych składników wynagrodzenia 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których organem  prowadzącym jest 

Miasto Inowrocław, który stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Pytań do sprawozdanie nie było. Przechodzimy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 

Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, 

zm.), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 8/2020 w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych 

składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których 

organem  prowadzącym jest Miasto Inowrocław. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów i trybu przyznawania 

nagród dla nauczycieli szkół,  dla których organem  prowadzącym jest  Miasto 

Inowrocław, ze środków specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia 

w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej  i opiekuńczej, który stanowi 

załącznik nr 8  do protokołu. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Nie ma chętnych do 

zadawania pytań. Ja chciałabym zapytać.  

Mówiła Pani, że wychowawcy w przedszkolach również otrzymują dodatek za 

wychowawstwo. Chciałabym zapytać, w jakich kategoriach utrzymujemy 

wychowawców w oddziałach zerowych przy szkołach? Czy oni otrzymują ten 

dodatek jako wychowawca szkolny, czy przedszkolny?  
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Nie jest to tak do końca uregulowane, bo oddziały zerowe, które funkcjonują  

w szkołach powinny być traktowane jak przedszkola, łącznie z urlopem 

wypoczynkowym.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

A ten dodatek za wychowawstwo wypłacany jest każdemu wychowawcy? 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Tak. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Jeśli chodzi o nagradzanie dyrektora szkoły, to czy Państwo bierzecie pod uwagę 

ile ten dyrektor wypracowuje dla szkoły poza środkami, które otrzymuje z Miasta? 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Tak, zwracamy na to uwagę. Patrzymy również na ilość oddziałów w danej szkole. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy my jako Komisja możemy poprosić o informację, jaka szkoła i ile 

wypracowała tych dodatkowych środków? To nie jest na dzień dzisiejszy, ale 

powiedzmy na koniec roku. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Myślę, że tak. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Maria Żukowska musiała nas opuścić, ale prosiła, żebym zadała w jej imieniu 

pytania. W związku z czym pytam, czy musi tak być, że dodatek funkcyjny ma 

dyrektor w szkole i w przedszkolu? Pani Maria podała tu przykład dyrektora 

przedszkola, który ma między 10 a 14 oddziałów i ten dodatek wynosi od 1 000 do 

1 200 złotych. Natomiast dyrektor, który ma od 23 i więcej oddziałów może mieć 

tego dodatku tylko 1 800 złotych. Natomiast w szkołach podstawowych te dodatki 

funkcyjne dla dyrektorów szkół są zdecydowanie wyższe. Czy musi tak być? Czy 

nie można by pomyśleć nad wyrównaniem tych dodatków? Praktycznie zakres 

tych obowiązków jest taki sam, a przynajmniej porównywalny.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Na razie nie ma możliwości, żeby to zmienić, ponieważ nie ma na to środków. 

Mogę jedynie dodać, że już te dodatki funkcyjne zostały nieznacznie 

podwyższone, a w przyszłym roku na pewno wrócimy do tego tematu jeśli tylko 

poprawi się sytuacja finansowa. 

Więcej pytań nie było. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
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głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 

Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, 

zm.), Komisja Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 9/2020 w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów 

i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół, dla których organem  

prowadzącym jest  Miasto Inowrocław, ze środków specjalnego funduszu nagród 

za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej  i opiekuńczej. 
 

Ad 7. Sprawy bieżące. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 
 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

Elżbieta Jardanowska 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 

 


